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Benvolgut amic, soci i col·laborador, 
Benvolguda amiga, sòcia i col·laboradora, 
 
Les dues últimes temporades ha estat tot un repte posar en escena les representacions dels nostres Pastorets, 
ateses les limitacions del Teatre Casal, però -gràcies a la col·laboració, bona voluntat i bona entesa de tots plegats- 
ens en vam sortir força bé. Enguany el repte que es planteja és encara més difícil, complex i complicat, perquè les 
representacions ja es podran escenificar, novament, al remodelat TEATRE LA LIRA, amb una escenari 
impressionant i amb les últimes tècniques escèniques i teatrals. 
 
Per això, l’Equip de Direcció -conjuntament amb la Junta Directiva- ja fa dies que estan treballant en la nova obra, 
sobretot en la confecció i configuració, cosa que evidentment comportarà un muntatge escènic totalment diferent, 
que actualment s’està acabant de perfilar. Paral·lelament també s’està treballant, quadre a quadre, en la decoració, 
l’attrezzo, els efectes especials, etc. Aquest mes de juny ja es tindran els primers contactes amb els cap de cada 
secció, que són escollits cada temporada per l’Equip de Direcció. En resum, tindrem un estiu distret i mogut, per tal 
que quan es posin en escena els nostres Pastorets estigui tot a punt, no tan sols la part artística, sinó també la part 
administrativa, burocràtica i, sobretot, el màrqueting i la promoció, apartats que no es poden deixar per a última 
hora ni improvisar i que són molt importants. 
 
Cordialment, 
 
Pep Bargalló 
President                                     ooOoo 
 

PEP BARGALLÓ REELEGIT PRESIDENT DELS PASTORETS DEL VENDRELL 
 
En l’Assemblea General Extraordinària celebrada el passat 23 de març fou escollida, per unanimitat dels assistents, 
l’única candidatura que es va presentar, encapçalada pel Pep Bargalló. Per tant, la Junta Directiva queda composta 
per: President: Pep Bargalló. Vicepresident: Àngel Aunion. Secretària: Àngels Navarro. Tresorer: Carles Guasch. 
Vocals: Joan Figueras, Teresa M. Heredero i Josep Manel Piñol. Així mateix, també fou escollit com a Director el 
Pep Vinyes. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



PARTICIPACIÓ EN EL III CONGRÉS NACIONAL DE PASTORETS 
 

El passat 21 de març, a Mataró, va tenir lloc el III Congrés Nacional de Pastorets, al qual van assistir el president, 
Pep Bargalló, la vocal Teresa M. Heredero i el director, Pep Vinyes. Hi havia diferents ponències i es va creure 
important apuntar-se a: “Qui no comunica no existeix”, comunicació i màrqueting; “El foc a escena”, taller de 
pirotècnia i efectes especials; “Fer real l’inexistent”, taller de maquillatge, noves tècniques i nous materials; “En 
escenografia tot s’hi val?”, taller d’escenografia. Els participants es van diversificar, en funció de la ponència que 
més interessava a cadascú. Cal dir que va ser molt profitós, ja que els ponents eren d’una vàlua molt reconeguda. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

S’HA ACABAT LA TEMPORADA DELS CAMINADORS XINO-XANO 
 

Atès que la calor ja comença a treure el cap, la sortida de final de maig al Delta de l’Ebre, amb una participació de 
27 caminadors, ha estat la cloenda de la temporada 2008-2009 dels caminadors Xino-xano. Cal recordar que 
aquesta secció, a més a més de caminar i de conèixer i descobrir nous indrets, una part molt important és, també, 
culturitzar-se, familiaritzar-se amb l’entorn i fer petar la xerrada. Cal destacar les sortides a: Montferri, Sant 
Sadurní, Roda de Barà, el Parc del Garraf, el Montmell, Calafell, Banyeres del Penedès, la Torregassa, etc. Com ja és 
tradicional, tot plegat s’acabarà amb la celebració d’un sopar a les instal·lacions de l’entitat el proper mes de juliol. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 



VOLS DONAR A CONÈIXER LA TEVA EMPRESA, ENTITAT, ETC., CONJUNTAMENT 
AMB EL BUTLLETÍ DELS PASTORETS DEL VENDRELL 

 
Hi ha la possibilitat de poder enviar publicitat de qualsevol tipus conjuntament amb el nostre Butlletí. No obstant 
això, hi ha unes condicions i un cost. Cal recordar que aquest Butlletí s’envia particularment als gairebé 1.200 socis 
que té l’entitat. Per tant, la publicitat és directa i del tot efectiva. Si hi esteu interessats o desitgeu més 
informació, telefoneu al 977 662 993 (Pep Bargalló). 

 
FESTA DE LA BICICLETA - 1R PREMI DE CARROSSES 

 
   

El passat diumenge, 31 de maig, va tenir lloc la 67a edició de la Festa de la Bicicleta. La nostra entitat va assolir el 
1R PREMI EN L’APARTAT DE CARROSSES, amb una reproducció de l’orgue del Vendrell. A part de participar, 
com cada any, en la festa, al mateix temps també volíem conscienciar els vendrellencs de la necessitat de 
col·laborar, econòmicament, en la restauració del nostre orgue. A part de la carrossa, hi van participar gairebé 60 
col·laboradors. En acabar, i com ja és tradicional, tots plegats vam arrodonir la diada i l’èxit, amb un dinar remullat 
amb cava. Als assistents a la festa els fem arribar, adjunta, la fotografia de record. A tots, moltes gràcies! 
 
Amb motiu del Concert per a la restauració de l’orgue 
que va tenir lloc el mateix diumenge a la tarda a  
l’església del Vendrell, en el qual van participar 
diferents corals del Vendrell, l’Orquestra de l’Escola 
Municipal de Música Pau Casals i els LAX’N’ BUSTO,  
d’acord amb l’organització vam deixar la carrossa a 
la plaça Vella perquè els assistents a l’acte la pogues- 
sin veure i, a la vegada, novament conscienciar-se que 
entre tots podem fer possible finançar el cost de  
la restauració. Properament l’entitat decidirà l’import 
que destinarà a aquesta finalitat, així com la participa- 
ció de les diferents seccions. 
 
         
 
 
         
 
                                                       
                                                                                        CARROSSA REPRODUCCIÓ DE L’ORGUE 

 
 
 
 
 
 
          ELS COL·LABORADORS AMB LA CARROSSA    
 
 
 
 
 
 
 

                      
                    ELS LAX’N’ BUSTO TAMBÉ LA VAN PROVAR 
 



ACTIVITAT DELS ARMATS DEL VENDRELL 
 

El passat 14 de març els Armats el Vendrell van assistir al III Encontre de Romans a l’Hospitalet de Llobregat. 
Així mateix, i després d’un parèntesi de quatre anys, es va tornar a organitzar la Trobada d’Armats de les 
Comarques Tarragonines, en aquest cas el passat 29 de març a Valls, a la qual va assistir tota la tropa, i va ser tot 
un èxit, tant de participació com d’exhibició. A aquest acte i en representació de l’Ajuntament del Vendrell, ens va 
acompanyar l’alcaldessa en funcions, la Sra. Marta Tutusaus i Mañé. 
Com ja és tradicional, el Divendres Sant els Armats van participar en la Processó del Silenci, i en el Misteri 
Eccehomo, dependent dels Armats.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

L’EQUIP DE FUTBOL SALA ELS PASTORETS-HIERROS LUBESA 
CAMPIÓ DE 1A DIVISIÓ COMARCAL 

 
L’equip de l’entitat aquesta temporada ha superat tots els rècords de la 1a divisió de Futbol Sala Comarcal. Dels 15 
partits jugats, n’ha guanyat 14, n’ha empatat 1 i no n’ha perdut cap. Ha aconseguit 43 punts dels 45 possibles, 
curiosament l’empat va ésser contra l’equip L’Estel-Acervi, l’últim classificat. Quant al balanç dels gols, han estat 81 
a favor per només 33 en contra, cosa que ha fet que el davanter Sergi Guasch hagi estat el pitxitxi de la lliga i que 
els porters Eloi Ortiz i Joan Ferré hagin estat els menys golejats. Com a cas curiós, cal destacar que l’equip ha 
quedat a 17 punts del segon classificat i que quan encara faltaven tres partits ja havia guanyat la lliga. Des d’aquí 
felicitem els jugadors i els tècnics, així com els patrocinadors, per aquesta campanya tan reeixida. 
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1R SUPLEMENT 
 

ACTUACIÓ DEL COR DE CARAMELLES  
 

Com ja és tradicional i per onzè any consecutiu, el Cor de Caramelles dels Pastorets va interpretar les 
tradicionals melodies sota la batuta de l’Anna Ibarz. El dissabte de Glòria, després de sopar van actuar a 
la sortida de la Missa de Pasqua. L’endemà diumenge van actuar per als residents de la Residència d’Avis 
de la Muntanyeta, del Centre de Dia i de la Policlínica Comarcal. Així mateix, també van cantar a la 
sortida de la Missa de Pasqua, on l’entitat va obsequiar els assistents amb coca i mona. Als participants, 
us fem arribar, adjunta, la foto de record. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

AGRAÏMENT A LA LIRA I AL CASAL  
 

Hem de donar les gràcies a La Lira Vendrellenca per deixar-nos la sala Pau Casals perquè es pogués 
canviar tota la tropa dels Armats abans de la Processó del Silenci del Divendres Sant. Així mateix, també 
hem de donar les gràcies al Casal Familiar per deixar-nos la sala de la “canalla” per al sopar i posterior 
assaig del Cor de Caramelles, abans de l’actuació del Dissabte de Glòria. Les entitats ens hem d’ajudar. 
No hi ha res més agraït que una bona entesa entre associacions. 



LA SECCIÓ DELS MOTEROS      NO PARA – TRANSPIRINENCA 2009 
 
Durant tot l’any se sovintegen les sortides amb moto a diferents indrets, sobretot de Catalunya. La 
sortida estel·lar d’enguany ha estat, de l’1 al 5 de maig, la ruta Transpirinenca, que va des d’Irun a 
Portbou, amb un total de 1.640 km. L’itinerari va ésser: 1r dia: El Vendrell-Olite-Irun; 2n dia: Irun-
Monasterio de San Salvador de Leyre-Jaca; 3r dia: Jaca-El Pont de Suert-Andorra; 4t dia: Andorra-
Sant Joan de les Abadesses-La Fageda d’en Jordà-Portbou i el 5è i últim dia: Port Bou-Sant Fruitós de 
Bages-El Vendrell. La secció ja havia fet dues sortides importants a França i a Itàlia. Novament va ésser 
una experiència inoblidable. Cal recordar que la filosofia és no córrer, albirar el paisatge, fer cultura i 
arribar, però arribar bé.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
WWW.PASTORETSDELVENDRELL.CAT 

 
En el passat Butlletí ja comentàvem que la pàgina web de l’entitat estava actualitzada i al dia. Hi ha totes 
les seccions de l’entitat, un recull ampli de fotografies –actuals i antigues-, quan és necessari, hi ha el 
calendari d’assaigs de l’activitat corresponent, també hi trobareu els últims Butlletins, inclòs aquest. Per 
tant, si us fa mandra llegir paper, ho podeu fer per la pantalla. En resum, creiem que està força 
aconseguida. No obstant això, tot es pot superar. Per tant, us demanem que doneu la vostra opinió –això 
sí, constructiva- per tal de poder-la anar millorant. 

ooOoo 


